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Bäst på att vara kommun – I Nacka har vi en ambition om att vara bäst på att 
vara kommun. Mycket är på topp men hit hör definitivt inte de vigselbevis vi lämnar 
ut till nygifta par. Som vigselförrättare i Nacka skäms jag lite å kommunens vägnar 
när jag lämnar över vigselbeviset. Att gifta sig är en stor händelse och många lägger 
ner en mindre förmögenhet på sitt bröllop. Som ett led i att vara bästa kommun 
tycker jag vi ska ta fram ett nytt mer påkostat vigselbevis. 

Det kostar att ligga på topp – Jag tror att ett riktigt fint vigselbevis, Sveriges 
finaste, skulle vara en bra investering i varumärket Nacka, samtidigt som det skulle 
det ge ett mervärde åt alla som väljer att viga sig av kommunens vigselförrättare. 
Sveriges finaste vigselbevis skulle inte vara helt gratis att ta fram, men å andra sidan 
kostar det att ligga på topp.  

Kändisfaktorn höjer värdet – Jag tycker vi ska låta en eller ett par riktigt kända 
konstnärer som ligger i tiden ta fram ett vigselbevis åt kommunen. Vi skulle givetvis 
kunna ha en tävling bland lokala förmågor och vaska fram ett bra förslag men, om vi 
använder oss av Sveriges mest kända konstnärer med egna varumärken, tror jag det 
på ett bättre sätt skulle stärka kommunens varumärke.  

Mångfald och valfrihet - Egentligen borde vi ta fram två eller flera olika 
vigselbevis att välja mellan. Man kan ju också tänka sig att brudparen får välja mellan 
ett finare som kostar pengar och ett enklare som är gratis. 

 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår jag att: 

 Kommunen tar fram ett eller flera nya vigselbevis enligt initiativet ovan. 

 

 

 

 

 

 

---------------------  
Sidney Holm (MP) 


